## POWER OF ATTORNEY / ДОВЕРЕННОСТЬ

, a Delaware corporation, incorporated in the United States
of America, having a place of business at !
Texas 78759, United States of America ("Company"), does hereby grant
power of attorney according to the following preambles and resolutions:
(далее – «Компания»), акционерное общество штата
зарегистрированное в Соединенных Штатах Америки, юридический адрес: 9 , Техас 78759, Соединенные Штаты
Америки («Компания»), выдает настоящую доверенность в соответствии со следующими
преамбулами и резолюциями:
npamie)/mmi i provinciami.
WHEREAS, Section 228 of the General Corporation Law of the State of Delaware
permits action to be taken by written consent of the Company's Directors and Officers,
and neither the Certificate of Incorporation nor the By-Laws of the Company, as
amended, restricts the Directors or Officers from taking action in such manner;
поскольку, Раздел 228 Закона штата Делавер об акционерных обществах
разрешает действия, которые необходимо принять с письменного согласия
Директоров и должностных лиц Компании, и ни Свидетельство о регистрации,
ни нормативно-правовые акты Компании, с поправками, не ограничивают
Директоров или должностных лиц от принятия таких действий;
WHEREAS, in her capacity as Director and Treasurer of the Company, has
been granted authority by the General Corporation Law of the State of Delaware;
Company Articles of Incorporation and By-laws; and Sole Shareholder and Board of
Director Resolutions (the "Corporate Materials") to engage in any lawful act or activity for
the promotion of business, including the power to sign contracts, Powers of Attorney, and
other business documents on behalf of the Company.
поскольку, , являющейся Директором и Казначеем Компании, были
предоставлены полномочия в соответствии с Законом штата Делавер об
акцинерных обществах, Уставом Компании и ее нормативно-правовыми актами; а
также Решениями Единственного акционера и Совета директоров Компании
(далее – «Корпоративные документы»), на выполнение любого законного действия
и осуществление любой деятельности по продвижению бизнеса, включая право
подписывать договоры, доверенности и другую деловую документацию от имени
Компании.
RESOLVED, the Company hereby grants power of attorney to Limited liability

Federation, having its registered office at l

, a company, organized under the laws of the Russian

, registered in the Unified State Register of		
Legal Entities under primary state registration number (PRSN), so that it		
may submit to the Center for Licensing, Certification and Protection of State Secrets of		
Federal Security Service of Russia, a notification on behalf of ., as		
manufacturer of certain product being imported by		
and provide necessary documentation and technical characteristics of said		
product solely for such purpose of obtaining said notification.		
Настоящей доверенностью Компания уполномочивает		
, общество, организованное по		
законодательству Российской Федерации, зарегистрированное по адресу		
Российская Федерация,		
, зарегистрированное в Едином государственном реестре юридических лиц		
за основным государственным регистрационным номером (ОГРН) 1 подавать в Центр по лицензированию, сертификации и защите государственной		
тайны Федеральной службы безопасности России нотификацию от имени		
, как производителя определенного продукта, импортируемого		
r, tank aponton aponto		
представлять необходимую документацию и технические характеристики		
указанного продукта исключительно для цели получения указанной нотификации.		
THIS POWER OF ATTORNEY shall be valid for a term of 3 months.		
НАСТОЯЩАЯ ДОВЕРЕННОСТЬ действует в течение 3 месяцев.		
HACTONIAN AODEI EITHOCTB ACHCIBYCI B ICACHAC 5 MCCAGCB.		
IN WITNESS WHEREOF, the undersigned Director and Treasurer of the Company		
acknowledges that this action is taken under the authority granted to her by the Corporate Materials		
and affixes his signature hereunto as of		
В УДОСТОВЕРЕНИЕ ЧЕГО, нижеподписавшийся Директор и Казначей Компании		
подтверждает, что действует в рамках полномочий, предоставленных ей Корпоративными документами и удостоверяет своей подписью		
документами и удостоверяет своен подписвю		
1600 11 1		
Moradughes		
Director and Treasurer / Директор и Казначей		

STATE OF TEXAS / IIITAT TEXAC COUNTY OF TRAVIS / OKPYF TPЭВИС

This instrument was acknowledged before me on who has been identified as an authorized signatory	_ by
Настоящий документ подписан в моем присуто	
полномочия которой действовать от	. установлены.
Notary Public / Hotapuyc	-
Printed Name: Eileer Leonard	_
My Commission Expires:	EILEEN LEONARD
	Comm. Expires Notary ID 124856460

7-44



# The State of Texas

### Secretary of State

Not for use within the United States of America
This Apostille only certifies the signature, the capacity of the signer and the seal or stamp it bears. It does not certify the content of the document for which it was issued.
Certificate Validation available at www.sos.state.tx.us

#### **APOSTILLE**

(Convention de La Haye du 5 Octobre 1961)

1. Country

**United States of America** 

This public document

2. has been signed by

EILEEN LEONARD

3. acting in the capacity of

Notary Public, State of Texas

4. and bears the seal/stamp of

EILEEN LEONARD,

Notary Public, State of Texas, Commission Expires:

#### **CERTIFIED**

5. at Austin, Texas

6. on A

- 7. by the Secretary of State of Texas
- 8. Certificate No.
- 9. Seal

10. Signature:



Rolando B. Pablos Secretary of State

GF/bg